
Ubehol iba týždeň, čo sa 
v mestskej knižnici otváral nový 
knižničný klub za prítomnosti detí 
z Valašských Klobouk, a už sa malí 
Bánovčania vydali na Valašsko. 
Do autobusu sadala víťazná trieda 
z júnovej súťaže s Osmijankom, 
dnes už piataci zo ZŠ Školská, ale 
aj žiaci zo ZŠ Komenského, ktorí sa 
stretli s českými rovesníkmi na prvej 
akcii Rozprávka a pohádka u nás. 
Druhé podujatie v rámci projektu 
Kniha spája – medzinárodné 
čitateľské priateľstvo bolo plné 
očakávania.

Vo Valašských Kloboukoch 
nás vítali hostitelia pred veľkým 
kultúrnym domom, kde prebehla 
takmer dvojhodinová náročná 
sedemdielna súťaž medzi 
družstvami z oboch partnerských 
miest. Nechýbal ani Osmijanko, 
tento raz v maketovej podobe. 
Dlho bolo skóre vyrovnané, 
ale malí Bánovčania najviac 
zabodovali v „cudzích“ slovíčkach. 
Uhádli všetky české slová a Valaši 
nevedeli napríklad, čo je bocian, 
murár, či vankúš. Aj súťaž v hádaní 
českých škriatkov vyhrali naši 
a tak záverečné skóre bolo 50:56. 
Najväčšie prekvapenie nás čakalo 
na poschodí kultúrneho domu. 
Doslova poklad - účelne a veľmi 
príťažlivo zrekonštruovaná mestská 
„knihovna“. O takej naozaj môžeme 
len snívať. Mestečko má cez päťtisíc 
obyvateľov a z toho je tretina 
čitateľmi tejto knižnice. Nečudo, je 

tu naozaj radosť pobudnúť čo i len 
chvíľu. Ten istý pocit sme získali pri 
prehliadke jedinej základnej školy 
zmodernizovanej pre päťsto žiakov. 
Celodenný program výletníkov bol 
zavŕšený prehliadkou múzea, kde 
sme sa dozvedeli o najstarších 
vykopávkach a histórii mestečka, 
ale aj o jeho súkenníckej tradícii, 
kde nás v prastarom remeselníckom 
dome zaujali krosná i modrotlač. 
Necelú hodinku mali Bánovčania 
na to, aby aspoň nakukli do 
zákutí malého, ale veľmi pekne 

zrekonštruovaného námestia, 
kde ešte stále dominujú historické 
budovy s viacerými peknými 
exteriérmi na relax a posedenie. 
Očarení valašským partnerským 
mestečkom uprostred zalesnených 
kopcov sme odchádzali domov 
s pocitom, že od priateľov za 
hranicami sa máme ešte stále čo 
učiť. Napriek tomu, že sme si domov 
prinášali víťazstvo našich malých 
čitateľov.  

    
          Text a foto: Alena Borszéková
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Žiadosti o dotáciu do 31. októbra
Tak ako každá samospráva, aj mesto 

Bánove nad Bebravou môže zo svojho rozpočtu 
poskytnúť dotácie na rozvoj miestnej kultúry, 
na podporu športu, vzdelávania, zdravotníctva, 
sociálnej, humanitnej a charitatívnej činnosti  
v meste na základe písomných žiadostí. 
Žiadatelia – právnické i fyzické osoby s trvalým 
pobytom v Bánovciach nad Bebravou – musia 
svoju žiadosť o dotáciu predložiť na mestský 
úrad najneskoršie do  31. októbra. Na poskytnutie 
dotácie nie je právny nárok. Všetky informácie 
nájdu občania na webovej stránke mesta.

Z návštevy vo Valašských Kloboukoch s víťazstvom

Žiadame občanov o trpezlivosť
Od vybudovania rýchlostného obchvatu 

mesta očakávame všetci iba pozitívny prínos - 
odľahčenie dopravy v meste, zníženie nehodovosti 
a zlepšenie stavu životného prostredia v centre 
mesta. Stavebné práce však so sebou prinášajú 
aj viaceré negatíva, tým hlavným je znečisťovanie 
komunikácií ťažkými vozidlami. Na mestskom 
úrade sa množia sťažnosti od občanov, ktorí 
bývajú v okolí stavby, na zvýšenú prašnosť 
a v čase dažďov neúmerné blato na cestách. 
O hlučnosti nehovoriac. Občania oprávnene 
žiadajú o častejšie čistenie komunikácií. Podľa 
informácií vedenia mesta za stav vozovky 
zodpovedá stavebná firma a povinnosťou 
stavebníkov je cestu neustále čistiť, aby bola vo 
vyhovujúcom stave. Vedenie mesta Bánovce nad 
Bebravou ubezpečuje občanov, že urobí všetky 
možné kroky na zlepšenie stavu. Žiada občanov 
najmä mestských častí Horné a Dolné Ozorovce, 
Malé Chlievany a Biskupice o trpezlivosť až do 
skončenia uvedených prác.               (r)

Predposledné zasadnutie 
mestského parlamentu

O mesiac sa skončí štvorročné volebné 
obdobie orgánov samosprávy a pred poslan-
cami Mestského zastupiteľstva v Bánovciach nad 
Bebravou sú ešte dve zasadnutia. To najbližšie je 
v utorok 21. októbra o 14.30 h v sále MsKS. 
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Narodili sa
Branislav Šipka, Lukáš Trančík, Lea Bulejčíková, Matias 
Kurtulík, Simona Ácsová, Martin Šedík, Matiaš Vašíček

Manželstvo uzavreli
Dušan Rapant a Veronika Pietriková

Marián Kašička a Martina Kelemenová
Opustili nás

Jozef Januška  *1947, Veronika Konárová, rod. Filová  *1936

MESTO BÁNOVCE 
NAD BEBRAVOU

Inzercia

Slávnosť vody Podhoria
Obec Čierna Lehota, KST Kamarát Uhrovec a Klub Stromu 

života vás pozývajú v sobotu 25. októbra od 9. hodiny na Sláv-
nosť vody Podhoria. Súčasťou celodenného programu bude sláv-
nostné otvorenie časti nového náučného chodníka K prameňom 
Bebravy, vystúpenie detského folklórneho súboru Podhoranček, 
ekumenická bohoslužba, posedenie pri táboráku s občerstvením 
a turistika. 

Okresná organizácia Jednoty  dôchodcov Slovenska je v dobrých rukách 
Mesiac úcty k starším odštartovala Okresná organizácia JDS v Bánovciach nad Bebravou spoločným podujatím s názvom 

Sami sebe. Už sedem rokov sa stretávajú seniori z trinástich obcí okresu, kde fungujú základné organizácie JDS. Naposledy 4. 
októbra to bolo v MsKS v Bánovciach nad Bebravou. Táto akcia je však len jednou z množstva aktivít, ktorú organizuje OO JDS  
už sedem rokov pod vedením predsedníčky Jozefy Sokolíkovej z Horných Ozoroviec. 

Na úvod trochu štatistiky. V súčasnosti 
má okres trinásť základných organizácií 
– prvá vznikla v Horných Ozorovciach v 
roku 1992, o päť rokov boli založené ZO 
v Bánovciach nad Bebravou  a Uhrovci, 
v roku 1999 v Podlužanoch a potom 
sa aktivizovali Dežerice, Timoradza, 
Krásna Ves, Dvorec, Malé Chlievany, 
Ruskovce, Biskupice, Veľké Držkovce 
a Veľké Chlievany. V súčasnosti má okres 
celkom 440 členov JDS. Samotná okresná 
organizácia vznikla v roku 1997 z iniciatívy 
Štefana Oberta, predsedu hornoozorovskej 
organizácie, a prvým predsedom bol Jozef 
Guniš, potom Štefan Obert, Jaroslav 
Kotrba a od roku 2006 Jozefa Sokolíková. 
Funkciu prevzala po smrti Štefana Oberta 
ako 54-ročná a organizáciu úspešne vedie 
dodnes.  S rokmi a s úspechmi pribúdali 
aj funkcie, dnes je členkou Krajskej  
i Republikovej rady JDS. „Ako na celom 
Slovensku, aj my bojujeme s úbytkom 
členov. Čerství dôchodcovia sa cítia ešte 
mladí, aby prišli medzi nás. Veľmi by sme 
potrebovali mladších, pretože s členmi 
nad osemdesiat rokov sa nám nedarí 
zúčastňovať sa športových podujatí, či 
organizovať opekačky v prírode, rôzne 
cvičenia alebo zostaviť nejaké kultúrne 
pásmo. Preto by som chcela vyzvať 
mladších dôchodcov v meste, ale aj 
v obciach, kde ešte nemajú základnú 
organizáciu, aby podporili naše rady. 
Myslím, že členský príspevok vo výške 
dvoch eur ročne nie je suma, ktorá by 
zaťažila rozpočet dôchodcu,“ hovorí Jozefa 

Sokolíková. Potvrdila, že JDS žije nielen 
aktíve a kultúrne, ale riešila a rieši aj rôzne 
problémy dôchodcov na celoslovenskej 
úrovni, ako sú zrušenie platieb u lekára, 
zníženie poplatku za recept na lieky, 
vianočný príspevok pre seniorov s nižšími 
dôchodkami, či valorizácia dôchodkov. 

Vráťme sa však späť na okresnú 
úroveň, aj keď snahy Ústredia JDS sa 
dotýkajú všetkých seniorov. Naša okresná 
organizácia JDS ponúka pestrý výber 
aktivít. Ako sú napríklad výlety či zájazdy 
na rôzne výstavy s poučným poslaním, 
tá aktuálna je o ovocí, záhradkárčení ale 
aj o zdravotníckej technike v Trenčíne. 
Pravidelne sa organizujú krajské športové 
hry, kde napríklad delegácia z bánovského 

okresu naposledy priniesla až desať 
medailí. Veľmi populárna je spoločná 
týždňová rekreácia. Každoročne na ňu 
chodí 40 až 50 seniorov zo všetkých 
základných organizácií okresu, najmä 
žien. To, že je okresná organizácia 
v dobrých rukách, potvrdzujú nielen rôzne 
aktivity a dobré vzťahy medzi základnými 
organizáciami, ale aj vyznamenanie 
druhého stupňa od Krajskej organizácie 
JDS pre pani Sokolíkovú. „Myslím si, že 
je lepšie byť medzi ľuďmi, stretávať sa 
pri rôznych seniorských akciách a cítiť sa 
zdravo, mladšie, nemyslieť na zdravotné 
problémy, ako sedieť doma. A mňa táto 
práca robiť niečo nezištne pre druhých veľmi 
baví,“ hovorí pani Sokolíková a o svojom 
voľnom čase pokračuje s úsmevom: „ Som 
vdova už šestnásť rokov, ale som spokojná 
mama štyroch detí a stará mama ôsmich 
vnúčeniec. Najmä cez prázdniny pracujem 
na plný úväzok. Dôležité je, že sa nenudím.“  

Základnú organizáciu v meste 
Bánovce nad Bebravou vedie posledných 
šesť rokov Jiří Fux. Ako povedala okresná 
predsedníčka, doslova ju prebudil k životu 
a v súčasnosti má 51 členov. Ďalší seniori 
sa organizujú v Klube dôchodcov v meste, 
ktorý vedie Jozefína Horňáková. Tí však nie 
sú členmi JDS.  Najlepšie to majú zariadené 
v kolíske dôchodcovského hnutia v regióne 
– v Horných Ozorovciach. Ich základná 
organizácia JDS má klub a v tejto malej 
prímestskej časti majú dokonca viac členov 
v JDS ako v meste samotnom. 

Text a foto: Alena Borszéková

Pani Jozefu Sokolíkovú všade vidíme 
s fotoaparátom, aj na poslednej akcii Sami 
sebe v bánovskom MsKS. Vedie dve 
kroniky – pre Horné Ozorovce i pre krajskú 
organizáciu JDS v Trenčíne.

 Prijmeme do TPP
    SKLADNÍKA
 krby -tuma - BN
ihneď 800-1000€

Mesto Bánovce nad 
Bebravou zverejňuje zámer predaja 
nehnuteľnosti – pozemkov z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa 
v zmysle § 9a ods. 8 písm.e /zák.č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších zmien a doplnkov  medzi  
predávajúcim - Mesto Bánovce nad 
Bebravou a kupujúcim Jurajom 
Krejčím, trvale bytom Zlaté Moravce, 
Hollého 765/ 1. Predmetom predaja 
sú pozemky v k.ú. Bánovce nad 
Bebravou. Bližšie informácie nájdete 
na stránke mesta.

Zlatá jeseň
Materská škola na Ulici. 9. mája už osem rokov realizuje 

jesennú tvorivú dielňu – Zlatú jeseň. Hlavným zameraním pro-
jektu je aktívnou tvorivou činnosťou zlepšiť vzájomnú spoluprácu 
rodiny so školou a tým vytvárať pozitívny partnersky vzťah, ale 
aj poznávanie a formovanie vzťahu k prírode a jej ochrane. 
Z jesenných plodov spoločne tvorili rodičia, deti i učiteľky, ktoré 
nezabudli na malé občerstvenie. Nedá sa ani opísať radosť z 
práce a pýchu detí na svojich rodičov. Tešili sa aj z výrobkov 
svojich kamarátov a z aranžovania prác po chodbách. Takáto 
spolupráca dáva možnosť sa lepšie spoznať a pomáha vytvárať 
dobré vzťahy medzi rodičmi a učiteľkami.

 Kolektív MŠ

Slávnosť v Primulke
Ako už býva v Materskej škole Primulka na Hollého ulici 

zvykom, aj tento rok 7.októbra sa na školskom dvore zišli všetky 
deti spolu s rodičmi, aby privítali medzi sebou pani Jeseň s ka-
marátkou  Kvapôčkou a šaškom Jaškom. Deti sa rozlúčili s ví-
lou Letničkou a pustili sa zdolávať športové stanovištia - zbierali 
gaštany, kotúľali tekvice, prevážali na fúrikoch, vozili sa na káre, 
zdolávali prekážkové dráhy, atď. Po splnení všetkých disciplín 
čakala na deti sladká odmena, púšťanie lampiónov šťastia, oh-
ňostroj a veľká jesenná diskotéka. Počas celého popoludnia sa 
mohli deti občerstviť zemiakovými pagáčikmi a ovocným čajom. 
Atmosféra bola naozaj úžasná, o čom svedčili usmiate tvárič-
ky všetkých detí a spokojnosť ich  rodičov.                             (al)

Filmový klub Kassandra premieta vo štvrtok 30. októbra o 20.00 
h film BIELY BOH od maďarského režiséra. Príbeh je postavený na 
silnom, univerzálnom príbehu a tiež na výnimočnej režijnej práci 
najmä so zvieracími hrdinami - tento raz sučkou Hagen. 

FK Kasandra: Biely boh

Jozef Januška odišiel navždy
V nedeľu 5. októbra 2014 zomrel vo veku 67 rokov  

po vyčerpávajúcej chorobe Jozef Januška, dlhoročný 
predseda Základnej organizácie Slovenského zväzu 
zdravotne postihnutých v Bánovciach nad Bebravou. 

Jozef Januška sa narodil 2. augusta 1947 v Červenom 
Kameni, ale detstvo prežil v Dolných Ozorovciach a mladosť 
v Bánovciach nad Bebravou, kde navštevoval základnú školu 
a Strednú priemyselnú školu strojnícku. Až do odchodu na 
invalidný dôchodok v roku 1994 pracoval v bánovskej ČSAD. 
Bol ženatý a mal tri deti, jedného vnuka a jednu vnučku. 
V roku 1997 sa stal predsedom ZO SZZP. V rámci jeho 
pôsobenia sa organizácia rozrástla na viacero základných 
organizácií a on zriadil Okresnú radu v Bánovciach nad 
Bebravou. Za oddanú prácu získal post prvého podpredsedu 
Ústrednej rady SZZP, zároveň túto organizáciu reprezentoval 
v Slovenskej humanitnej rade, ktorá je národným 
dobrovoľníckym centrom humanitných a charitatívnych 
organizácii, občianskych združení a nadácií pôsobiacich 
v sociálnej oblasti na Slovensku. Určitý čas zastával aj 
funkciu poslanca Mestského zastupiteľstva v Bánovciach 
nad Bebravou. Takisto bol členom Predstavenstva Bytového 
družstva Bánovce nad Bebravou. 

Česť jeho pamiatke!

Predstavenie pre deti - Fíha tralala 
V rámci cyklu Piatky pre deti si Mestské kultúrne stredisko 

a Materské centrum Anjelikovo pripravili pesničkové popoludnie FÍHA 
TRALALA na 24. októbra o 16.00 h. Fíha je škriatok, ktorý v knihe 
býva. Pomocou pesničiek, tančekov, básničiek, hier a riekaniek učí deti 
spoznávať svet. Cena vstupenky v predpredaji sú 4 eurá (v deň konania 
5 eur). Kúpiť si ich môžete v MsKS a v MC Anjelikovo v čase otváracích 
hodín.

Hypotéky, pôžičky, poistenie. Rýchlo a výhodne. 
Tel. č. 0905 434 629.

Dám do prenájmu 1-izbový zariadený byt v BN. 
Tel. č. 0915 030 606. 



 Každý pedagóg, ktorý 
sa uchádza o post riaditeľa, by mal mať 
víziu, ako školu urobiť ešte lepšou. Máte 
už konkrétne predstavy?

Dobrá škola je tá, v ktorej sú spokojné deti, 
ich rodičia a zamestnanci. Tieto tri subjekty 
musia byť v silnej interakcii. Mojou snahou 
je, aby sme sa práve s rodičmi zblížili čo 
najviac. Chceme ich presvedčiť, že len 
spoluprácou založenou na vzájomnej 
dôvere sa môžeme stať lepšími. Veľmi 
dôležité je  presvedčiť aj  zamestnancov 
školy, že len poctivou prácou sa môžeme 
uchádzať o žiakov, ktorí sú v konečnom 
dôsledku nositeľmi prostriedkov, vďaka 
ktorým môžeme fungovať.

Je práca riaditeľa viac manažérska 
či ekonomická práca, alebo stále je tam 
dominantná pedagogická práca?

 Všetky tieto činnosti sú náplňou práce 
riaditeľa školy. Letné mesiace a úvod 
školského roka sa niesli najmä v duchu 
manažovania, prerozdeľovania financií, 
vykazovania rôznych štatistík. Avšak teraz 
by som chcel upriamiť svoju pozornosť 
na zlepšovanie a kontrolu vyučovacieho 
procesu.

Ako riaditeľ pôsobíte pár mesiacov. 
Objavili ste niečo, s čím ste naozaj 
nepočítali. Napríklad obrovské množstvo 
byrokracie?

 
S papierovaním som tak trochu počítal, 
ale v tejto pozícii sa tomu asi ani nedá 
vyhnúť. Dosť ma však zaskočilo, koľko 
rôznych subjektov a organizácií chce 
„spolupracovať“ so školou. Denne 
mažem množstvo emailových ponúk 
rýchlokvasených umelcov s ponukou 
predstavení, vydavateľstiev s pofidérnymi 
publikáciami, seminárov, školení...  
Nevyžadujú pritom žiadnu spätnú väzbu, 
či sú ich služby osožné, či napomáhajú 
zlepšovať výchovno-vzdelávací proces, 
ktorý je hlavnou náplňou našej práce.

Čo ste ako prvé urobili, rozhodli, 
zaviedli v novom školskom roku?
Zmodernizovali sme zborovňu, čím sme 
chceli dodať pedagógom motivačný 
impulz do práce po letnej dovolenke, 
opravili sme aj toalety. Rodičom a žiakom 
sme otvorili ďalší vchod do školy, aby sme 
boli sprístupnení z oboch strán sídliska 
Dubnička. Do tried s interaktívnymi 
tabuľami sme umiestnili počítače, aby sa 
ešte viac zefektívnila práca pedagógov. 
Niektoré kabinety dostali takisto vlastný 
počítač, notebook alebo tlačiareň. Všetko 
úsilie smeruje k tomu, aby 312 našich 
žiakov bolo spokojných.

Ostáva čas riaditeľovi aj na 
mimoškolské aktivity, na koníčky, rodinu?

 
Času je samozrejme menej, ale pokiaľ 
chce človek podávať v práci určité výkony, 
musí si vedieť nájsť čas aj na relaxáciu 
organizmu.  Cez týždeň si najviac očistím 
myseľ, keď si s kamarátmi zatrénujem 
na ihrisku v Prusoch, kde ešte hrávam 
aktívne futbal a po tréningu si sadnem 
na pivo s dobrými ľuďmi. Cez víkend je 
na nezaplatenie čas strávený na chalupe 
s rodinou. Počas dovolenky sa venujem 
najmä cestovaniu.    
               (ab)

JURAJ PASTOREK
poslanec MsZ za v. obvod č. 9 – Horné Ozorovce 

◘ Ako hodnotíte svoje pôsobenie v MsZ? 
Uplynulé volebné obdobie bolo jedno z najťažších, 

ktoré som za 20 rokov pôsobenia v MsZ zažil. Intrigy, 
klamstvá, osočovanie, vymyslené konšpirácie boli na 
dennom poriadku. Mesto neriadil primátor, ale tím ľudí 
okolo pána asistenta (kamionistu). Až po jeho prepustení 
sa situácia ako tak upokojila, ale jeho tieň je na úrade stále. 

Primátor si neskoro uvedomil, že aj poslanci sú volení a nie dosadení. 
Po viackolových rokovaniach sa nám podarilo zastabilizovať predajňu 

potravín do budovy KD, nakoľko staré priestory nevyhovovali hygienickým 
normám. To isté sa podarilo aj s prevádzkou Pošty, ktorú chceli zrušiť a 
po dvoch rokoch rokovaní a analýz sa podarilo vyrokovať opodstatnenosť 
poštového  úradu. Podarilo sa zachovať zastávku MHD v smere na Trenčín 
a momentálne prebiehajú rokovania s TSK a Diaľničnou spoločnosťou, 
v ktorej ochranných pásmach sa nachádza. Na cintoríne sme svojpomocne 
vysadili zeleň, ozvučili sme Dom smútku, prepojili chodníkom novú časť 
so starou časťou cintorína. Ďalej sa rozšírilo osvetlenie a rozvod vody na 
cintoríne, ktoré občania požadovali už niekoľko rokov. Orezali sme lipy, 
natreli lavičky, v parku sme osadili ochranné siete, vymenili sme svietidlá 
za úsporné, doplnili pieskom pieskoviská. Vykonávali sme pravidelnú 
zimnú údržbu, údržbu verejnej zelene (park, cintorín), pravidelný odvoz 
VOK a dodané boli nové kontajnery na separovanie komodít. Zlikvidovali 
sme divokú skládku pri Bebrave, orezali a vypílili staré vŕby pri ceste na 
Podlužany. Svojpomocne sme vymaľovali KD. Vymenili sme oplotenie na 
vstupe dvora KD. Za úspešné aktivity patrí vďaka  dobrovoľným hasičom, 
ktorí sa pravidelne zúčastňovali súťaží. Vďaka patrí kolektívu materskej 
školy, Únii žien, ZPOZu a občianskemu výboru, s ktorými sme organizovali 
rôzne kultúrne akcie (fašiangy, oslavy MDŽ, lampiónový sprievod, úcta 
k starším, jubilanti a pod.). Zároveň vďaka patrí všetkým, ktorí priložili ruku 
k dielu, za ich nezištnú pomoc, bez ktorej by to jednoducho nešlo.

◘ Čo sa Vám nepodarilo a prečo?
Nepodarilo sa rozšíriť cestu k ihrisku, kde vznikajú pravidelné kolízie 

a dopravné zápchy a obmedzujú vstup do dvorov, aj keď vedenie mesta 
robilo anketu, ktorej výsledok doteraz nevieme. Ale verím, že po ukončení 
kanalizácie, ktorá sa začne budovať v tomto roku a za nového vedenia 
mesta, sa cesta rozšíri. Nepodarilo sa dobudovať ohradenie parku od 
cesty E-50. Nezateplila sa sociálna budova TJ, nevyčistilo a neprehĺbilo sa 
koryto rieky Bebravy po Motorest Dalas. Zostáva nám riešiť vybudovanie 
priechodov cez E-50 (Ottlýk, Nové domky).

◘ Budete kandidovať aj v týchto komunálnych voľbách? 
O hlasy voličov sa budem opäť uchádzať.  Zostalo veľa 

rozpracovaných investícií, ktoré treba dotiahnuť do zdarného konca 
v prospech občanov prímestskej časti Horné Ozorovce. Máme ešte 
veľa malých aj veľkých problémov (materská škola, susedské spory, 
čistota ovzdušia, životné prostredie, obchvat mesta a kanalizácia, ktorá 
sa začne v tomto roku). Ja sa nechcem len prizerať, ale hlavne konať. 
Naďalej chcem ľuďom slúžiť a nie byť obsluhovaný. Pevne verím, že 
nové vedenie mesta prehodnotí financovanie prímestských častí a vráti 
sa k spravodlivému prerozdeľovaniu finančných prostriedkov tak, ako bolo 
v minulosti. Dane predsa platíme všetci rovnako...

Mgr. Naďa Ondrejková
poslankyňa za volebný obvod č. 3 - Stred

◘ Ako hodnotíte svoje pôsobenie v MsZ? 
Dôverou voličov, vyslovenou vo voľbách pred 

štyrmi rokmi, som získala mandát poslankyne MsZ 
vo volebnom obvode č. 3. Môj príspevok nie je prvý 
v prezentovaní práce poslancov MsZ, preto si myslím, že 
netreba opakovať to, čo už prezentovali moji kolegovia 
vo výpočte uskutočnených aktivít v meste, ktoré by 

neboli uskutočnené bez vôle všetkých poslancov. Moje skúsenosti 
v komunálnej politike ma naučili, že pozícia poslanca MsZ nerieši iba 
problémy v jednom obvode, ale celého mesta s nutnosťou dodržiavať 
legislatívu SR. Pôsobenie v MsZ, hľadanie správnych riešení pre 
občanov mesta, je nutné brať globálne, teda hľadať spoločné priority. 
Súčasnosť je plná nereálnych požiadaviek nás všetkých, založených 
na až chronickej nedôvere, na porovnávaní „on to má, tak ja to 
chcem tiež“, nie na skutočnej potrebe podstaty veci. Je zaujímavé, 
že si nedokážeme povedať „ja to nepotrebujem“.  Tieto požiadavky 
nás posúvajú do pozície „ten nič nerobí“, hoci pravda je niekde inde. 
A stačí tak málo, porozprávať sa so snahou počúvať, dopriať názor aj 
druhému, veriť v neho. Som presvedčená, že základom dobrej práce 
poslanca je komunikácia s občanmi, komunikácia s vedením mesta 
a následne so zamestnancami MsÚ. Veľmi záleží na tom, ako vedenie 
mesta vníma post poslancov, či sú mu na príťaž, alebo ich berú ako 
predĺženú ruku komunálnej politiky založenej na zásadách demokracie 
a ich pripomienky sú „brané“.                                                                                                              

V rámci výkonu pozície poslankyne som viedla komisiu pre 
rozvoj vzdelávania a kultúry, som členkou Zboru pre občianske 
záležitosti (ZPOZ). V práci pre ZPOZ som nastúpila na „dobre 
rozbehnutý vlak“ po pánovi Rudolfovi Šúňovi, ktorý nastavil vysokú 
latku obsahu občianskych obradov, a tie sa u nás, v porovnaní s inými 
mestami, vykonávajú naozaj excelentne. K príprave a realizácii 
obradov pristupujem s láskou k človeku na základe môjho osobného 
presvedčenia, že každý život si zaslúži pochopenie a úctu. Prácu 
bánovského ZPOZ-u som spolu s ostatnými účinkujúcimi prezentovala 
na krajskej prehliadke, kde sme získali prvenstvo a reprezentovali 
Trenčiansky kraj na celoslovenskej prehliadke.

◘ Čo sa Vám nepodarilo a prečo?
Je dosť, čo by som si mohla vyčítať, ale najviac ma mrzí, že 

sa nepodarilo vybudovanie často medializovaného parkoviska na 
Sládkovičovej ulici, a to stačil len jeden jediný podpis... Takisto 
revitalizácia a zmultifunkčnenie (oddychové zóny, zábavné zóny, prvky 
dopravného ihriska, cestičky pre rôzne druhy športov... ) mestského 
parku, ktorého projekt mal v „šuflíku“ už pán primátor Šiko. Takisto sa 
nepodarilo spoločne presadiť systém parkovania v meste.

◘ Budete kandidovať aj v týchto komunálnych voľbách?
Áno, budem. Nie som zástancom bombastických kampaní, 

ktoré ponúkajú to, čo v nasledovnom období nemôžem splniť. Svojim 
voličom ponúkam svoje skúsenosti, vlastnú ľudskú prirodzenosť (s 
kladmi i zápormi obyčajného človeka), rokmi overené osobné mantinely 
slušnosti a svoju lásku k mestu. 
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Prezentácia poslancov MsZ

Darcovia, potrebujeme krv!
Bánovčania, pomôžte 

ťažko chorému pacientovi, 
ktorý potrebuje krv! Obraciame 
sa najmä na darcov s krvnou 
skupinou B Rh negatív. Bližšie 
informácie poskytne MUDr. Zita 
Hluchá na č.t. 0915 838 323. 

Na území mesta máme päť plnoorganizovaných základných škôl s právnou subjektivitou a ich súčasťou sú školské 
jedálne a školské kluby detí. Mesto prevádzkuje celkom sedem  materských škôl, šesť je v meste a jedna v miestnej časti 
Horné Ozorovce. Voľnočasové aktivity zastrešujú Základná umelecká škola a Centrum voľného času. „Od svojej mladosti sa 
venujem deťom a mládeži, preto mi od začiatku môjho nástupu do funkcie primátora záležalo na modernizácii škôl a škol-
ských zariadení v našom meste. Mnohé sú dnes vynovené a deti sa vzdelávajú v moderných priestoroch,“ konštatuje primátor 
Marián Chovanec a k osobnému názoru na úvod pridáva aj štatistiku v číslach:

Odpočet za štyri roky v oblasti školstva a športu

V rokoch 2010-2012 spoločnosť Billa 
vybudovala supermarket na nezastavaných 
pozemkoch bývalej autobusovej stanice. 
Pôvodný zámer zo strany investora spo-
číval okrem iného aj v úprave pôvodnej sty-
kovej križovatky na okružnú z dôvodu prí-
padného vzniku kolízneho bodu. Súčasne 
by však bolo treba odstrániť pôvodný vjazd 
s parkoviskom. Počas výstavby supermar-
ketu investor prehodnotil situáciu a podal 
žiadosť o zmenu územného rozhodnutia 
- zrušenie okružnej križovatky a zachovať 
existujúci stav. K vzniknutej situácii nám 
primátor mesta Marián Chovanec poskytol 
toto stanovisko:

„Mesto Bánovce nad Bebravou, ako 
stavebný úrad, zámer investora – žiadosť 
o zmenu územného rozhodnutia posúdil 
v novom konaní. Súčasne bol preroko-
vaný aj s účastníkmi konania a s dotknutými 
orgánmi štátnej správy a to v takom rozsahu, 
v akom sa dotýkal ich práv a právom chrá-
nených záujmov. Na základe výsledkov sta-
vebný úrad  zmenu povolil. V prípade nepo-
volenia by to boli prieťahy zo strany staveb-
ného úradu. Výhodou okružnej križovatky je 

síce väčšia bezpečnosť, ale  nevýhodou je 
záber veľkej plochy a riziko nehody sa zvyšuje 
menším polomerom križovatky. Toto bol jeden 
z dôvodov posudzovania pre vybudovanie 
okružnej križovatky. Vybudovaním spomínanej 
križovatky by došlo k zrušeniu záchytného 
parkoviska pri vstupe do pešej zóny cez Ulicu 
Záfortňa,   (z pôvodných 30 miest by ostalo len 
5) a bolo by potrebné zabrať pozemky, ktoré 
sú vo vlastníctve súkromných vlastníkov, ktorí 
nesúhlasili s odpredajom svojich pozemkov.

Vieme, že v tejto lokalite nie je problém 
s dynamickou dopravou, ale so statickou. 
Napriek tomu, že križovatka na Moyzesovej 
ulici nie je definovaná ako kolízny bod, mesto 
požadovalo od investora predložiť dopravný 
prieskum, ktorý by ešte v čase pred povolením 
zmeny dokazoval nutnosť riešenia dynamickej 
dopravy formou okružnej križovatky. Pred-
ložený prieskum to nepreukázal, preto nebol 
dôvod žiadosť zamietnuť. Na záver možno len 
dodať, že výsledky prieskumu preukázali, že 
križovatka v súčasnom stave je dostačujúca 
z hľadiska bezpečnosti a plynulosti premávky 
pre motorové vozidlá, ale aj pre peších.“         
      (r)

Okružná križovatka pri Bille nebola nutná, potvrdil to aj prieskum

Základná škola na Gorazdovej ulici v Bánovciach nad Bebravou má od júla nového riaditeľa Mgr. Andreja 
Kúdelu. Sedem rokov tu vyučoval telesnú výchovu a geografiu, aprobáciu má aj na environmentálnu výchovu. 
Na konci predchádzajúceho školského roka sa tento 36-ročný rodák z Topoľčian rozhodol škole šéfovať 
v novom duchu, najmä poctivou prácou.  

Rozhovor s Andrejom Kúdelom, novým riaditeľom ZŠ Gorazdova

„Len spoluprácou 
založenou 
na vzájomnej dôvere 
sa môžeme stať 
lepšími...“

Kompletné rekonštrukcie troch škôl
Roky 2011 - 2014 boli aj v oblasti investícií do školstva pozna-

čené ekonomickou krízou a zaväzujúcim memorandom. Napriek 
tomu sme počas volebného obdobia preinvestovali v školách 
2 milióny 959 tisíc eur. V roku 2011 bola dokončená modernizácia 
ZŠ Komenského a z rozpočtu mesta bolo na tento účel vyčlene-
ných  46 145 eur. Celkovo je škola prestavaná za 952 333 eur. 
Rozsiahlou rekonštrukciou v celkovej hodnote viac ako 730 tisíc 
eur prešla vďaka úspešnému projektu aj ZŠ Duklianska, stálo 
však veľa síl, aby bol schválený. Komplexnosť prestavby si vyžia-
dala doplatok mesta vo výške 130 725 eur. Ďalším úspešným pro-
jektom bolo skvalitňovanie služieb v oblasti umeleckého vzdelá-
vania v ZUŠ D. Kardoša. Z mestského rozpočtu bolo použitých 
asi 212 tisíc eur a celkovo bolo preinvestovaných vyše 1 milión 
041 tisíc eur. 

Nové kotolne, okná i opravy striech
Základné školy Partizánska a Školská majú nové kotolne, 

vyregulované systémy, postupne vymieňané okná. V roku 2012 
bola celá investícia vo výške asi 260 tisíc eur. V roku 2014 sa 
podarilo pokračovať vo výmene okien na ZŠ Partizánska v sume 
58 924 eur. Finančné prostriedky nám uvoľnilo Ministerstvo škol-
stva SR. Havarijný stav strechy na ZŠ Gorazdova si vyžiadal spo-
lufinacovanie pridelených peňazí Ministerstvom školstva SR vo 
výške 95 tisíc eur a za 48 tisíc eur sa opravovala fasáda a vymie-
ňali okná na ZŠ Školská. Strechu na MŠ na Ulici 5.apríla sme 
opravovali z rozpočtu mesta a celkovo sme na tento účel vynalo-

žili viac ako 18 tisíc eur. Drobné rekonštrukcie sociálnych zaria-
dení, opravy po vytopených priestoroch, výmena dverí vyšli mesto 
celkovo na 15 840 eur. Počas celého volebného obdobia sme 
maľovali, murovali, opravovali lacnejšie aj vďaka dobre fungujúcej 
remeselnej čate pod vedením Ing. Olivera Gajdoša.

Prioritou podpora voľnočasových aktivít
Rozvoj športu a podpora voľnočasových aktivít mladých ľudí 

v tejto oblasti bola a je prioritou môjho volebného obdobia. Do 
športu sme za štyri roky investovali takmer 525 tisíc eur. Pod-
porili sme futbalistov, hokejistov, hádzanársky klub, basketba-
listov, zápasníkov. Viac ako polovica uvedenej sumy, celkom 
267 830 eur,  išla na  činnosť Futbalového klubu Spartak. 
V roku 2012 Spartak dostal historicky najväčšiu finančnú podporu 
vo výške zhruba 87 tisíc eur. Verím, že sme investovali dobre 
a veľa detí sme zaktivizovali v duchu hesla - „Zober loptu, nie 
drogu“. Osobitne som rád a teším sa, že sa mi podarilo podpo-
rovať aj našich dobrovoľníkov a pomáhať im v ich činnosti. Máme 
za sebou štyri roky podpory množstva podujatí, ktoré organi-
zovali mladí ľudia zo Športovo-herného a outdoorového klubu 
Bánovce nad Bebravou. Medzi ne patrí predovšetkým Hodina 
Zeme, Kvapka krvi, preteky a turnaje. Práve vďaka našej spo-
lupráci a aj môjho osobného zasadenia sa využívajú mládežníci 
na svoje aktivity neobsadené priestory ZŠ Gorazdova a na mest-
ských pozemkoch vďaka projektu vznikli nové športoviská na 
sídlisku Dubnička.

 (g)

Dopravné obmedzenia 
počas jarmoku

Z dôvodu konania Tradičného 
bánovského jarmoku bude od štvrtku 
16. októbra od 18.00 h vjazd na par-
kovisko pred nemocnicou uzavretý. 
Prosíme vodičov, aby do tejto hodiny 
svoje vozidlá z parkoviska odparko-
vali. Zároveň, od stredy od popoludňaj-
ších hodín budú na parkovisko umiesťo-
vané kolotoče, ktoré budú už vo štvrtok 
zaberať väčšiu časť parkoviska. Od pol-
noci 16. 10. do soboty 18. 10. približne 
do 15.00 h bude taktiež uzatvorená 
časť Sládkovičovej ulice. Na obchádzku 
vodičov upozornia dočasné dopravné 
značky. Ďakujeme za porozumenie a 
zhovievavosť.                 MsKS, spol. s r.o.



Kanianka – Bánovce 2:2 
Dva body sme stratili 

v predposlednej minúte

V stretnutí proti Kanianke sme boli 
papierovými favoritmi, no už v 9. min pohrozil 
domáci Kurbela. Výstrahu sme nezobrali vážne 
a už o minútu neskôr prišiel po Balážovom góle 
trest. Zverenci Miloša Šagáta mohli vzápätí 
vyrovnať, ale Olejova pätička išla tesne vedľa 
domácej brány. Kanianka sa mohla dostať do 
dvojgólového vedenia v 35. minúte, ale po peknej 
akcii, Richter na loptu nedosiahol. Skóre sa tak 
našťastie menilo na druhej strane, keď v 42. 
minúte Botka po peknom zakončení vyrovnal na 
1:1. Po zmene strán z dobrej pozície prestrelil 
Feriančíkovu „svätinu“  Babašta. V 52. min 
sme po presnej hlavičke Oleja išli do vedenia 
2:1, no o chvíľu neskôr mohol na druhej strane 
vyrovnať Baláž. Loptu ale netrafil podľa svojich 
predstáv. V 77. min mohol pokoj na naše kopačky 
priniesť Bartoš, ale jeho strela len opečiatkovala 
kanianskú žrď. V poslednej desaťminútovke 
domáci otvorili hru, čím na bránku Feriančíka 

vyvinuli väčší tlak. Zároveň sa nám otvorila cesta 
na rýchle protiútoky, no ani jeden z nich sme 
nedokázali využiť. Trest prišiel v 89. minúte, keď 
Khadir hlavou zariadil deľbu bodov.      

Góly: 10. Baláž, 89. Khadir – 42. Botka, 52. 
Olej.

Zostava Bánovce: Feriančík- Borcha, 
Škultéty, Doknič, Poštrk ( 46. Bogdanovič), Šiko, 
Botka (72. Mrocek), Bartoš,Olej, Svatík, Gajdošík. 

aj ma pa

4sportbnn@gmail.com
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FK SPARTAK

BÁNOVSKÁ  HALOVÁ  
FUTBALOVÁ  LIGA

BÁNOVSKÝ KOLKÁRSKY KLUB

BASKETBAL

Konzultant, Finančný špecialista 
v Broker Consulting, a.s.
 
Ak radi prijímate výzvy, nebojíte sa nasadenia a dynamického 
tímu, môžete sa stať súčasťou jednej z najžiadanejších slovenských 
firiem pôsobiacich v oblasti sprostredkovania finančných služieb. 
Na novootvorenej pobočke v Bánovciach nad Bebravou hľadáme  
konzultantov  a  finančných špecialistov.

Ak Vás táto ponuka zaujala, profesijný životopis pošlite na mail karol.gasparik@bcas.sk

 Čo ponúkame
• informačné a logistické zázemie centrály 

spoločnosti
• know how - vieme ako na to - náš spôsob 

práce je preverený úspešnou praxou
•  firemný vzdelávací systém
• profesionálne a motivujúce pracovné vzťahy
•  motivujúce odmeny
•  možnosť kariérneho rastu

 Čo od vás očakávame
•  samostatnosť a komunikatívnosť
•  schopnosť učiť sa nové veci
•  schopnosť prispôsobiť sa novým 

podmienkam
•  zdravé sebavedomie
• motiváciu pracovať v dynamickom tíme
• zodpovednosť za výsledky
•  profesionálny prístup

www.bcas.sk 

Z V R P S B +/-
1 FC Baník Horná Nitra 10 6 4 0 20 : 7 22 7
2 TJ KOVO Beluša 10 7 1 2 22 : 10 22 7
3 FK Spartak Bánovce 10 6 2 2 28 : 12 20 5
4 MŠK Slovan Tr. Teplice 10 6 0 4 17 : 11 18 0
5 FO ŠK Modranka 10 6 0 4 10 : 14 18 6
6 TJ Slavoj Boleráz 9 5 2 2 17 : 13 17 -1
7 TJ Partizán Domaniža 10 4 3 3 13 : 11 15 -3
8 FK TEMPO Partizánske 10 4 3 3 14 : 13 15 0
9 OK Častkovce 9 4 1 4 12 : 12 13 4
10 MFK Nová Dubnica 10 4 1 5 14 : 18 13 -2
11 OŠK Trenčianske Stankovce 10 3 3 4 14 : 16 12 -3
12 TJ Iskra Holíč 10 3 2 5 14 : 14 11 -4
13 ŠK Slovan Šimonovany PE 10 3 2 5 11 : 15 11 -4
14 FK Junior Kanianka 10 3 1 6 15 : 19 10 -5
15 ŠPORTOVÉ KLUBY BLAVA 1928 10 1 1 8 7 : 25 4 -8
16 JS Chocholná - Velčice 10 1 0 9 12 : 30 3 -12

TJ Slavoj Sládkovičovo - BKK Bánovce n. B. 2:6 (3073:3081)
Bánovskí kolkári získali piatu výhru v lig, proti silnému Sládkovičovu. Zápas susediacich tímov v 

tabuľke bol vyrovnaný od prvého až do posledného hodu a o našom víťazstve 6:2 nakoniec rozhodol 
rozdiel ôsmich zhodených kolov za celý zápas. V dueloch proti domácim hráčom sme získali štyri 
body, o ktoré sa postupne postarali: Pavel Bročko, Jaroslav Podolák, Anton Šujan a Július Bročko. 
Napriek nepriaznivému výsledku 2:4 ale Sládkovičovo nebolo ďaleko od remízy. Zo 720 hodov sme 
ale zhodili o osem kolov viac, takže ďalšie, rozhodujúce dva body išli na bánovský účet. Najbližšie 
stretnutie odohrajú hráči BKK v domácej bánovskej kolkárni v piatok 17. októbra o 18.00 proti MKK 
Slovan Galanta B.              aj pb 

Na Bánovskom silákovi Markuš titul obhájil

Muži
BBK Bánovce n. B. – Exit Nitra 44:73 (21:43)

Po stretnutí v Trenčíne nastúpili naši basketbalisti 
proti favorizovanej Nitre. Napriek tomu, že zverenci Ivana 
Kolačana nastúpili v silnejšom zložení ako v prvom kole,  
so súperom sa im darilo držať krok len do stavu 6:8, 
kedy úvodné dve trojky bánovského tímu zaznamenal 
Jakub Gajdoš. Nasledujúcich 5 minút patrilo Nitranom, 
ktorí šnúrou jedenástich bodov v rade, už v prvej štvrtine 
rozhodli, akým smerom sa bude uberať zápas. Druhá 
štvrtina sa niesla v znamení hosťujúcej Nitry. Z našich 
basketbalistov sa strelecky darilo presadzovať len Petrovi 
Prednému. Po veľkej prestávke sa hralo vyrovnanejšie 
stretnutie, no na výsledku sa to neprejavilo. Útechou môže 
byť fakt, že poslednú štvrtinu sa našim basketbalistom 
podarilo zvíťaziť  15:14.
Body BBK: P. Predný 12, J. Gajdoš 11, M. Bučko 10, D. 
Makiš 3, M. Uhrín 0 (T. Predný 6, R. Drevený 2, T. Paško 
0), tréner: I. Kolačan
TH BBK 16/7, Štvrtiny: 13:21, 8:22, 8:16, 15:14

Kadeti
Malacky – BBK Bánovce nad Bebravou 50:43 (23:21)
Body BBK: D. Podoba 20, R. Mikušiak 8, P. Kopčan 5, 
P. Hrebíček 5, P. Horniak 5, (P. Schubert 0, J. Hudec, D. 
Blaniar, L. Baláž), tréner: T. Paško 
TH BBK: 13/5

Starší minižiaci
1. zápas: BBK Bánovce n. B. - Ivanka p. D. 51:42 (24:22)
Body BBK: S. Urban 23, M. Lagin 10, D. Miklo 10, M. 
Kolárik 4, R. Jancusko 2, T. Belák 2, J. Barát, J. Crha, E. 
Čelechovský, D. Fišer, J. Lech, M. Miklo, tréner: N. Miklová
TH BBK: 4/1, Štvrtiny: 14:12, 10:10, 19:16, 8:4
2. zápas: BBK Bánovce n. B. - Ivanka p. D. 39:42 (23:19)
Body BBK: S. Urban 22, D. Miklo 6, T. Belák 4, R. 
Jancusko 3, M. Kolárik 2,  M. Lagin 2, J. Barát, J. Crha, E. 
Čelechovský, D. Fišer, J. Lech, M. Miklo, tréner: N. Miklová
TH BBK: 12/5, Štvrtiny: 11:11, 12:8, 13:10, 3:13          aj tp

Už po desiaty raz 
sa na Bánovskom silá-
kovi stretli obyčajní ľudia 
s neobyčajnou silou, 
aby predviedli hodnotné 
výkony a niektorí z nich 
získal body do Sloven-
ského pohára. 

Na parkovisku pred 
nemocnicou sa po sláv-
nostnom nástupe a príhovore 
primátora Mariána Chovanca 
predstavil rekordný počet 
silákov. „Desiateho ročníka 
sa zúčastnilo celkom 15 pre-
tekárov zo Slovenska, Čiech 
a Bieloruska,“ povedal orga-
nizátor Bánovského siláka 
Branislav Golier. „Strong-
mani“ sa divákom predviedli 
v piatich náročných disciplí-
nach. Niektoré z nich boli 
nové, niektoré Branislav 
Golier zreprízoval: „Snažíme 

sa disciplíny obmieňať každý rok, 
zdvíhanie gúľ už dávno nebolo, 
mŕtvy ťah a nosenie kalicha malo 
premiéru.“ Všetky disciplíny boli 
pre publikom lákavé, no pre 
silákov náročné. Za každým 
výkonom sú skryté hodiny driny 
v posilňovni. Potvrdil to aj šesť-
násobný najsilnejší muž Slo-
venska, Branislav Golier. „Je 
to ťažký šport, je to množstvo 
nadvíhaných ton železa počas 
tréningu, musí to človeka baviť.“  
Favoritom Bánovského siláka 
bol víťaz prvých dvoch kôl Marek 
Markuš. Ten spomedzi všetkých 
borcov najlepšie zvládol zdví-
hanie nápravy a nosenie 100 
kilovej a  vyloženie 150 kilovej 
gule. Keďže v prenášaní 120 
kilogramových kufrov a zdvíhaní 
auta skončil Markuš na druhom 
mieste, stal sa zaslúžene 
víťazom Bánovského siláka. 
Druhé miesto si z Bánoviec 

odniesol Volodymyr Cyfra,  bronz 
Tkadličík. Ceny silákom odo-
vzdával primátor Marián Cho-
vanec a poslankyňa TSK Rudolfa 
Novotná. Na Bánovskom silá-
kovi nechýbala ani Mária Haj-
šová, ktorá odovzdala Branisla-
vovi Golierovi 1700 eurový šek 
od Jaroslava Bašku. Jubileum 
má Bánovský silák úspešne za 
sebou, o rok príde na rad jeho 
jedenásta kapitola. 

Celkové výsledky: 1. Marek 
Markuš 61 b, 2. Volodymyr Cyfra 
53,5 b, 3. Jiří Tkadličík 45,5 b, 4. 
Peter Rekenei 43,5b, 5. Martin 
Súva 42 b, 6. Jaroslav Švejda 
38,5 b, 7. Milan Husár 32,5 b, 
8. Tomáš Piroš 27,5 b, 9. Dávid 
Štrombach 24,5 b, 10. Ľubo 
Grigľák 24 b, 11. Peter Supák 
12 b, Richard Szanyi 8 b, 13. 
Michal Gunda 3 b, 14. Tomáš 
Vojtek 2 b, 15. Michal Dzivjak 1b. 
                                                       aj

Halloweenska kvapka krvi 
v Mládežníckom centre ŠHOK

Občianske združenie ŠHOK pozýva 
najmä mladých ľudí na Halloweensku 
kvapku krvi do priestorov ZŠ Gorazdova. 
Krv môžete darovať v stredu 22. októbra 
od 8. do 10. hodiny. Viac informácií na 
plagátoch alebo na sociálnych sieťach. 

Bánovská halová futbalová liga sa blíži
V nedeľu 16. novembra odštartuje 

dvanásty ročník Bánovskej halovej futbalovej 
ligy, ktorej zápasy sa budú hrať v Mestskej 
športovej hale za účasti 12-tich mužstiev. 
O týždeň skôr, to znamená  9. novembra  
o 13.30 h sa odohrá baráž o postup do ligy, 
v ktorej na seba narazia posledné dva tímy z 
predošlého ročníka (Young Boys Pochabany a 
Colo Colo) s novými záujemcami o Bánovskú 
halovú futbalovú ligu. Všetci záujemcovia 
sa môžu prihlásiť do 26. októbra u hlavného 
organizátora Jozefa Farkaša, na č.t. 0908 879 
108. Platí to pre všetky tímy.  aj jf

Informačné centrum mladých 
Bánovce nad Bebravou hľadá aktívnu 
mládež na spoluprácu. Ak ti nie je jedno, 
čo sa deje v meste a okolí, alebo máš 
dobré nápady, pridaj sa k dobrovoľníkom 
ICM-ka!  Viac na facebooku ICM alebo 
osobne v kancelárii ICM v Dome služieb.

ICM pre aktívnu mládež


